
МОЛОДЬ МІСТА -  
ПРІОРИТЕТ 

МІСЬКОГО голови
В останні дні січня міський голова Славутича Володимир 

Удовиченко відвідав усі загальноосвітні школи міста
31 січня він зустрівся зі 

ш колярами ЗОШ №1. Уп
родовж години міський го 
лова встиг поспілкуватися 
із с т а р ш о к л а с н и к а м и  на 
різні теми: з ’ясувати, чим 
ж и в е  м о л о д ь  поза  
ш к іл ь н и м и  с т ін а м и ,  ї ї  
в ід н о ш е н н я  до р о зв и т ку  
особистих ділових якостей 
і що значить стати вж и тт і  
к о н к у р е н т о з д а т н и м .  Не 
дивно, що цікавила Воло
димира Петровича і орган
ізація шкільного самовря
дування, адже він, як в ідо
мо, є поборником розвит
ку м ісц евого  с а м о в р я д у 
вання не тільки в місті, а і 
в Раді Європи. Багато його 
статей, виступів, а голов
не, практичних досягнень 
стосується саме цієї фор
ми міського управління.

Володимир Удовиченко 
подякував голові шкільної 
с а м о в р я д н о ї  ор га н іза ц і ї ,  
учню 11-А класу О лек
сандру Долженко, за розу
м іння  пи та нь  та уча сть  
шкільної громади в орган
ізації  п ізнавальної, трудо
вої, соціальної; культурно- 
масової, спортивної робо
ти і п о д а р у в а в  й о м у  на 
згадку  буклет про наше 
місто. Дехто зі школярів 
отримав від міського голо
ви м а л е н ь к і  с у в е н ір и  — 
ручки та календарі —  за 
активність, уміння переко
нувати і в ідстоювати свою 
думку.

П оц іка в и в ся  В о л о д и 
мир Петрович, чи знають 
юні славутчани, які закла
ди в м іст і  працю ю ть для 
них. Приємно відзначити, 
що б ільш ість  з присутн іх  
на зустрічі віддають пере
вагу активній  життєвій  по
зиції, бо розуміють, що у 
своєму житті необхідно по
к л а д а т и с я  на о с о б и с т і  
зн ан ня  і зд іб н о ст і .  Тому 
треба поспішати у цю бла
городну пору юності зроби
ти якнайб ільш е  корисних

справ, збагатити себе знан
нями, закласти міцний фун
дам ент  майбутн іх  успіх ів , а 
головне, старатися будува
ти людяні взаємовідносини в 
суспільстві.  І не гаяти часу, 
тим б ільше займатися таки
ми “дурницям и” , як зробили 
д в о є  у ч н ів  ц іє ї  ж  ш к ол и ,  
з р із а в ш и  д в і  я л и н к и  б іл я  
м іськвиконкому. Міський го
лова сказав відверто: “Пра
ц івники м іл іц ії  мені пов ідо 
м и л и ,  що є м о ж л и в іс т ь  
відкрити кримінальну справу. 
Бо це —  вандалізм. Для НА
УКИ треба було б. Але це 
с ка л іч и ть  двох людей. І я 
взяв гріх на душу, пожалів їх, 
хо ч а  б а га т о  с л а в у т ч а н  зі 
мною не згодні.  Хотілось би, 
щоб ці х л о п ц і  з а д ум а л и сь  
над своїм вчинком. Вони по
винні разом з батьками ку 
пити голубі ялинки і посади
ти на ті ж  самі м ісця” .

Велася жвава дискусія  і 
навколо розуміння ш коляра
ми та ки х  п р о гр а м н и х  п о 
нять, як “ С л а в у т и ч  -  наш 
д ім ” , “ Я -  ж и т е л ь  сво го  
м іс т а ” , “ С л а в у т и ч  -  м істо,  
сприятливе для п ід ростаю 
чого покоління” .

Міський голова разом з 
учасниками зібрання на
зивали переваги нашого 
міста перед іншими. За
п а м ’яталося  порівняння, 
нав едене  одним із с та р 
ш о к л а с н и к ів .  Він сказав  
так: “ В Києві все життя як 
е кстр е м а л ь н и й  с п о р т ” , а 
В о л о д и м и р  П е т р о в и ч  
навів  статистику:  жителі 
великих  м іст витрачаю ть  
близько шести місяців сво
го життя на очікування зе 
леного світла світлофора. 
А  наше місто —  комф орт
не для життя. І з вами, мо
лодь ,  С л авутич  п о в ’язує 
свої надії і мрії!

У ході розмови міський 
голова зразу ж в ідслідко
вував п р о по зи ц і ї  від мо
лоді щодо фінансування 
видання  ш к ільних  газет, 
проведення спільних з мо
лоддю системних екологі
чних акцій тощо і давав 
певні доручення працівни
кам  в ід д іл ів  та с л у ж б  
м іськви ко н ко м у ,  як і  були 
присутні на цій зустрічі. 
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